
Ekerö 29 september 2024

Fråga om FRA:s utvidgning på Lovö till Kommunstyrelseordförande Hanna Svensson (S)

Bakgrund:

I slutet av juli månad fick samtliga gruppledare ett mejl från en kommuninvånare, gällande

FRA:s planerade utvidgning av sin verksamhet på Lovö, samt ett beslut från Länsstyrelsen

gällande upphävandet av naturreservat, som var överklagningsbart fram till 6 augusti. Allt har

skett under radarn mellan juni-juli och mitt i semestertider. Av mejlet framgår att Länsstyrelsen

skickade sitt överklagningsbara beslut till info@ekerodirekt.se, däremot skickades det inte vidare

till oss politiker, vilket vi i Öpartiet ställer oss frågande till.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till dig Hanna Svensson.

Fråga:

- Varför skickades inte beslutet vidare till oss gruppledare?

För Öpartiet

Desirée Björk


